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Skolebestyrelsen 

 

Dagsorden til møde: 

 

Onsdag d. 6.april 2016 kl. 17- max. 20. 

Sted: VRC 

Mødeleder: 

 

Jan 

Referent: 

 

Anders 

Deltagere: 

 

 

Fraværende: 

 

 

 

 

Nr. Dagsorden Bilag/ ind-

stillinger 

Referat 

1 Godkendelse af re-

ferat fra mødet den 

24. februar 2016. 

 

Bilag Godkendt. 

2 Trivsels- og mobbe-

politik  

Vores motto?? 

 

Til endelig beslut-

ning. 

 

Bilag Trivsels- og mobbepolitikken er 

godkendt. Der mangler stadig motto 

fra afdeling A, men det kommer 

sfter elevrådsmøde. Når alt er 

klar lægges på hjemmeside og på 

opslagstavlen i forældreintra. 

Vi vil gerne, at politikken bliver 

gennemgået på de første forældre-

møder i det nye skoleår. 

3 LSP  

Resultater og ind-

satser for det 

fremtidige arbejde. 

Oplæg v. An-

ders 

Anders fremlagde resultater og 

sammenlignede T1 med T2. Vi har 

fremgang på næsten alle områder. 

  

4 Ledelsessituationen 

fra 1. april 2016. 

Ansættelse af 2 nye 

afdelingsleder pr. 

1. juni. 

Drøftelse. 

Oplæg v. An-

ders 

Bilag ang. tidsplan er sendt sær-

skilt til involverede. 

5 Ansættelsesprocedu-

re pædagoger - af-

tales. 

Ansættelsesprocedu-

re lærere – afta-

les. 

Drøftelse. 

Oplæg v. An-

ders 

Bilag ang. tidsplan er sendt sær-

skilt til involverede. 

 

Bilag ang. tidsplan er sendt sær-

skilt til involverede. 

6 Evaluering af fri-

tidstilbud 

Udsat. Det nye setup på fritidsområdet 

skal evalueres. Personalet evalue-

rer ”det blå” den 13/4. Punktet 

kommer med på næste bestyrelsesmø-

de 



7 Fast punkt: 

Nyt fra afdelings-

rådene, medarbej-

derrepræsentanter, 

elevråd. 

 Afdelingsråd A: Træer på vej + 

fugleredegynge. 

Afdelingsråd B:Der har ikke været 

indkaldt. Jan indkalder. 

Fra medarbejdersiden: Overnatning 

på A var en stor succes. 

Ullerupdalvej har affaldsdag i næ-

ste uge. Klasserne har haft mulig-

hed for at sætte fokus på affald. 

Ledelsen på B flytter kontor og 

det larmer. 

I næste uge er ledelse og medar-

bejderrepræsentanter på kursus i 

social kapital. 

Elevråd D har ønsker til lege-

plads. Medbringes næste gang. 

8 Fast punkt: 

Drift & anlæg: Sik-

ker skolevej 

Ressourcer (økonomi 

og medarbejdere) 

 Vi drøftede sikker skolevej, men 

afventer oplæg fra kommunen. 

 

Gitte Christiansen blev præsenteret som distriktslederrepræsentant og 

vil fremover deltage i skolebestyrelsesarbejdet. Velkommen til. 

 

 

 
 

Næste møde i skolebestyrelsen: 10. maj 2016 

 

 

Venlig hilsen 

Jan og Anders 

 


